



To : All Parents
From : Mayse Lam, Centre In-charge
Re : Mid-Term Break
Date : 11 October 2023
Circular No.: WDM005A/23-24_ENG

Dear Parents,

Please note that our mid-term break will start from 24th October (Tuesday) to 27th October 2023 (Friday). All classes, individual training and therapy programme will be suspended during this period and will resume on 30th October 2023 (Monday).

During mid-term break week, as always the centre remain open. Should you wish to make use of the toy library or playground, please give us a ring for arrangement.

Please also note that 23rd October (Monday) is a public holiday and our centre will be closed.

Thank you for your kind attention.

Best regards,

Mayse Lam
Centre In-charge



致 : 各位家長
由 : 林施杏中心主任
內容 : 中期休息
日期 : 2023 年 10 月 11 日
通告編號 : WDM005B/23-24_CHIN

親愛的家長：

由 10 月 24 日（星期二）至 10 月 27 日（星期五）為本中心的中期休假，所有班組、個別訓練及治療等將會暫停，並於 10 月 30 日（星期一）照常上課。

休假期間，本中心將如常辦公，如閣下想借用玩具圖書館的物料或操場，請致電本中心作出安排。此外，10 月 23 日（星期一）為公眾假期，本中心將暫停開放。

多謝垂注。

此致

林施杏中心主任謹啟